

Uniform Policy

All students **must wear** school uniforms.

- School uniforms with black shoes must be worn at all times when attending school, and students must be smartly presented.
- PE uniforms are allowed only if the students have PE lessons.
- Hair must be neatly tied; no fancy hair pieces allowed.
- No jewelry except a watch and a pair of stud earrings (for girls) should be worn.
- Make-up and nail varnish are not allowed.
- Female students should wear uniforms that do not outline body features in all types of outfits (school uniform and sports uniform)

Type	Males	Females
Official Uniform	Shirt with long or short sleeves	Long or short-sleeved shirt
		Long-sleeved shirt (<u>for Grade 7 and above</u>)
	Pants or sports shorts (not above the knee from Grade 4 and above)	Pants, skirt, or apron that is not above the knee with women's leggings/stockings for the lower part of the body It must not be transparent when wearing the skirt. Or skirt to the ankle (stockings/leggings not required in this case)
Sports Uniform (Only on PE days)	Sports shirt	Sports shirt
	Pants or sports shorts	Pants or sports shorts (with legging in case of wearing shorts)
		Loose pants (<u>From Grade 4 and above</u>)

Please follow the link below for more details:

https://www.eliteintschool.com/_files/ugd/ab340d_afb55083ba984a6385a9bd5bb321f290.pdf

قواعد اللباس

- يجب على جميع الطلاب ارتداء الزي المدرسي.
- يجب ارتداء الزي المدرسي مع الأحذية السوداء في جميع الأوقات عند حضور المدرسة ويجب على الطلاب أن يظهروا بمظهر أنيق.
- يُسمح بارتداء الزي المدرسي الرياضي فقط إذا كان الطلاب لديهم دروس تربية بدنية.
- يجب ربط الشعر بشكل أنيق، ولا يُسمح بارتداء قطع شعر فاخرة.
- لا يُسمح بارتداء المجوهرات باستثناء الساعة وزوج من الأقراط (للبنات).
- لا يُسمح بالمكياج وطلاء الأظافر.
- يجب على الطالبات ارتداء الزي المدرسي الذي لا يحدد ملامح الجسم في جميع أنواع الملابس (الزي المدرسي والزي الرياضي).

النوع	الذكور	الإناث
الزي الرسمي	قميص ذو أكمام طويلة أو قصيرة	قميص ذو أكمام طويلة أو قصيرة
		قميص ذو أكمام طويلة (من الصف السابع فأعلى)
	بنطال أو شورت رياضي (لا يرتفع عن الركبة من الصف الرابع فأعلى)	بنطال أو مريول أو تنورة لا ترتفع عن الركبة مع جورب نسائي (هילהوب) للجزء السفلي من الجسم غير شفاف (عند لبس التنورة) أو تنورة إلى الرسغ (لا يشترط الجورب النسائي-الهילהوب)
الملابس الرياضية	قميص رياضي	قميص رياضي
	بنطال أو شورت رياضي	بنطال أو شورت رياضي (مع جورب نسائي-الهילהوب في حال لبس الشورت)
		بنطال واسع (من الصف الرابع فأعلى)

يرجى اتباع الرابط أدناه لمزيد من التفاصيل:

https://www.eliteintschool.com/_files/ugd/ab340d_afb55083ba984a6385a9bd5bb321f290.pdf